

# 法國鋼琴巨匠香港首演

“He plays as if determined that we shall enjoy the music as much as he does.” *Gramophone*

## 莫扎特第九鋼琴協奏曲

GREAT PIANO CONCERTOS

# JEAN-MARC LUISADA

PLAYS

# MOZART



音樂總監/指揮 Music Director/Conductor  
柏鵬 Christoph Poppen

### PROGRAMME 節目

#### 武滿徹

《波の盆》(1996) (香港首演)

#### 莫扎特

降E大調第九鋼琴協奏曲, K271, 「萊諾姆」

#### 布拉姆斯

D大調第二交響曲, 作品73

#### Takemitsu

*Nami no Bon* (1996) (Hong Kong première)

#### Mozart

Piano Concerto No 9 in E-flat, K271, “Jeunehomme”

#### Brahms

Symphony No 2 in D, Op 73

**18.4.2026**

星期六 Sat 8pm

香港大會堂音樂廳

HK City Hall Concert Hall

\$580 \$380 \$240



鋼琴 Piano

路易沙達 Jean-Marc Luisada

獨家贊助 Exclusive Sponsor

CLP 中電 | 125

法國鋼琴巨匠路易沙達縱橫古典樂壇逾30年，早年在多項國際大賽中嶄露頭角，尤其於1985年蕭邦國際鋼琴大賽的亮眼表現，更奠定他在國際樂壇的地位。他的演奏風格浪漫細膩，蘊含濃厚的19世紀氣息，長年活躍於世界頂尖音樂廳，被視為當代最受推崇的法國鋼琴家之一。

香港小交響樂團邀得大師首度訪港，將獻上兩場與別不同的節目。於4月18日，他與音樂總監柏鵬攜手演繹莫扎特經典的鋼琴協奏曲「萊諾姆」，展示鋼琴與樂團的精彩對答。此外，身為詮釋蕭邦作品的一代名家，路易沙達亦將於翌日(4月19日)舉行獨奏會，演奏多首蕭邦經典，並搭配海頓及德布西的瑰寶，以饗樂迷。

One of the great masters of the piano, French pianist Jean-Marc Luisada's extraordinary career of over 30 years has seen him perform at the world's most prestigious venues with top orchestras. He first came to fame for his achievement at the 1985 Chopin Competition, and is to this day celebrated for his ability to conjure a "range of musical colours and textures in virtuosic passages and dreamy landscapes" (*Classic FM*).

Luisada will be making his long-overdue Hong Kong debut under Hong Kong Sinfonietta's invitation for its season-opening concert with Music Director Christoph Poppen on 18 April. Mozart's luminous and spirited Piano Concerto No 9, "Jeunehomme" will be the centrepiece of the evening of orchestral splendour, while a fine selection of classics by Chopin, Haydn and Debussy will feature in Luisada's solo recital the day after (19 April).

**"Each note contributes to the organic emergence of an irresistible flowing line and to the revelation of the score."** *Bachtrack*

## 鋼琴 Piano

### 路易沙達 Jean-Marc Luisada

- Has performed with major orchestras such as London Symphony Orchestra, NHK Orchestra, Sinfonia Varsovia, Orchestre National de France, Orchestre de la Suisse Romande, and Orchestre National du Capitole de Toulouse
- Has collaborated with distinguished conductors including Charles Dutoit, Ádám Fischer, Theodor Guschlbauer, Eliahu Inbal, Emmanuel Krivine, Marek Janowski, Yehudi Menuhin, Michel Plasson, and Michael Tilson Thomas
- Has performed in major venues across Europe, the United States and Japan, including: Théâtre des Champs Élysées, Théâtre du Châtelet, Salle Pleyel, Salle Gaveau in Paris, Victoria Hall in Geneva, Tonhalle in Zürich, Wigmore Hall in London, Carnegie Hall in New York, among others

門票低至七折  
Tickets up to 30% off



HKS Recital Series 獨奏會系列

路易沙達鋼琴獨奏會

Jean-Marc Luisada Piano Recital

Works by Haydn, Debussy and Chopin

19.4.2026 星期日 Sun 3pm

香港大會堂音樂廳

HK City Hall Concert Hall

\$480, \$340, \$200

門票現已於城市售票網發售

Tickets NOW available at URB.TIX

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠  
Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and their minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients

凡購買正價門票4張或以上，可獲9折優惠

10% discount for group bookings of 4 or more standard tickets

適合6歲或以上觀眾

For ages 6+

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利

Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

電話及網上購票 Telephone & Online Booking

3166 1288 | [www.URB.TIX.hk](http://www.URB.TIX.hk)

門票查詢 Ticketing Enquiries

3166 1100

節目查詢 Programme Enquiries

2836 3336 | [www.HKSL.org](http://www.HKSL.org)

流動應用程式 URB.TIX App



媒體伙伴  
Media Partner

MOVIE  
MOVIE  
Now TV ch 116



hong kong sinfonietta

香港小交響樂團